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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Érti egyáltalán, hogy mit kérdeztem?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2019. július 22–én „Hány vendégmunkás dolgozik ma Magyarországon?” címmel írásbeli kérdéssel
fordultam Miniszter Úrhoz, amire Ön azt válaszolta államtitkára útján, hogy a kormányzati 
intézkedéseknek köszönhetően egyre több magyar fiatal tér haza.

Miután nem kaptam konkrét választ, ezért 2019. augusztus 12-én ismét írásbeli kérdést tettem fel 
önnek „Miért titkolja a Pénzügyminisztérium hány vendégmunkás dolgozik ma Magyarországon?” 
címmel, jelezve, ha összeszedte végre a bátorságát, akkor legyen kedves számszerűen válaszolni 
arra az egyszerű kérdésre, hogy hány vendégmunkás dolgozik Magyarországon, és ebből hányan 
érkeztek harmadik országból. Erre a kérdésemre azt a választ kaptam, hogy a korábbi válaszát nem 
kívánja kiegészíteni.

Látva azt, hogy most már másfél hónapja nem sikerült tényszerűen, számokkal alátámasztott módon
válaszolnia arra a kérdésre, hogy a bevándorlásellenes kormánypropaganda ellenére hány 
vendégmunkás dolgozik hazánkban, tisztelettel kérdezem Miniszter Urat: érti egyáltalán, hogy mit 
kérdeztem?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. 09. 02.

Tisztelettel,

Jakab Péter

országgyűlési képviselő


